

香港劍道協會有限公司 HONG KONG KENDO ASSOCIATION LIMITED

Room 1029, Olympic House, No.1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong Tel: (852) 2504 8145 Fax: (852) 2890 8052 http://www.hongkongkendo.com

香港劍道協會致各會員及各劍協屬會:-

特別通告:港島東體育館星期五重組練習安排 生效日期於 2016 年 10 月 7 日,自由練習/稽古時段於晚上 9 時至 10 時 50 分

此舉為提供額外場地給予香港劍道協會之高段者及其他劍協會員及所有屬會之會員參加。參與人仕必須有甲及初段或以上之持有者,詳情如下;

- 所有練習必須於 10 時 50 分完結, 並請於 11 時前離開體育館, 以免阻礙體育館 11 時關門;
- 所有屬會會員亦必須事前得到所屬館長同意;
- 參與者必須配帶名牌及臨場簽名作記錄;
- 由於當日沒有委派任何教練在場主持,所有參加者必須注意自身及他人安全;及香港劍道協會不會作出任何人身或財物損失之賠償和責任承擔,並保留對以上條文修正的權力。

此致

香港劍道協會 黃寶傑 謹啟

二零一六年十月六日



Room 1029, Olympic House, No.1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong Tel: (852) 2504 8145 Fax: (852) 2890 8052 http://www.hongkongkendo.com

6th October 2016

To HKAK Members and Affiliated Dojo Members

Special Announcement – With effect from 07Oct 2016
All Friday classes at the Island East Sports Centre will be shifted to free training/keiko from 9:00pm – 10:50pm

This is a special arrangement for providing extra venue for the high dan sensei as well as all HKKA members and its affiliated dojo members to participate (all participants must be bogu wearer and holder of 1Dan and above).

Training will be completed at 10:50pm and all participants have to leave before 11:00pm as the sports centre will be sharply closed at 11:00pm.

Participants from affiliated dojos have to obtain prior consent from their respective Dojo master for attending this session.

Participants are required to wear zekken (name tag on the Tare) and sign the attendance record at venue.

As there will not be any assigned coach/instructor on the Friday class, participants are reminded to be aware of their personal safety at the venue.

Hong Kong Kendo Association will not be held responsible for compensation or loss of personal belongings on Friday class and reserves the right at any time for revision of the above terms and conditions.

Wong Po Kit

President

Hong Kong Kendo Association